
"Ponižavajuće siromaštvo može se u 

potpunosti nadvladati " 

 
Xi Jinping susreće predstavnike sudionika 7. nacionalnog kongresa kineskih mladih 
pionira u Velikoj dvorani naroda u Pekingu, 1. lipanj 2015. Foto (Xinhua/Ma Žančeng) 

Za nekoliko desetaka godina Kina je postigla ekonomske pothvate koji su ošamutili 
svijet u sretnoj začuđenosti: izveli su 700 milijuna Kineza iz siromaštva; povećavši 
prosječnu životnu dob od 35 godina u 1949. do 76 godina danas; pokrenuli su 
znanstveni rad vrhunske svjetske klase na polju svemirskog istraživanja i razvoja 
energije fuzijom. 

No Kina ne sjedi na lovorikama, vlada predsjednika Xi Jinpinga ima namjere 
potpuno eliminirati siromaštvo u Kini—ima još uvijek 40 milijuna u toj kategoriji—
do 2020.g. Xi se nedavno sastao s vođama stranaka u kineskoj sjevernoj provinciji 
Šanxi. Rekao im je: „Sve dok polažemo veliku pozornost, mislimo ispravno, 
poduzimamo poboljšavajuće mjere, i djelujemo na racionalan način, ponižavajuće 
siromaštvo je u potpunosti savladivo“.  

No Kina ne ograničuje svoje ambiciozne namjere samo na Kinu. MVP Wang Yi bio je 
na dvodnevnoj konferenciji 21.-22. lipnja s Afričkom Unijom u Addis Ababi, gdje je 
izjavio da „gotovo 400 milijuna ljudi Afrike živi ispod granice siromaštva, a više od 
40 milijuna Kineza treba izvući iz siromaštva. Kina i Afrika trebaju zajedničkih ruku 
boriti se protiv siromaštva i nastojati ostvariti zajednički razvoj. To je naša dužnost 
prema budućim pokoljenjima, zajednički cilj kineskog i afričkog naroda i prirođeni 
dio ljudskog napretka.“ 

Wang Yi je išao od Etiopije do Libanona, gdje je naglašavao da „Kina zagovara jače 
djelovanje da se zauzda pogoršanje izbjegličke krize na Srednjem Istoku i nađe 



rješenje što prije,“ dodavši da je Kina voljna pojačati suradnju u okviru Inicijative 
pojas i put. 

Kao što je Helga Zepp-LaRouche često isticala zadnjih tjedana, prošlomjesečni 
Forum Pojas i put u Pekingu 14.-15. svibnja – na kojem je ona bila istaknuti 
sudionik – bio je prekretnica u modernoj povijesti, i učinio da ta nakana postane 
globalna stvarnost. Uz važne pokazatelje ranije ovog tjedna na sve veće uključenje 
SADa u Pojas i put, mi stojimo na pragu te planetarne promjene. 

Lyndon i Helga LaRouche bili su na prvim linijama ovih mnogih razvoja i primjene 
ideja, mnogo prije nego su se ikad ostvarile. Baš Lyndon LaRouche prvi je rekao da 
je pravi ključ strateške krize pridruživanje Inicijativi pojas i put, i on je dao 
programatski temelj tog rada sa svoja Četiri zakona. A Helga Zepp-LaRouche, koja 
je u govoru u Čongqingu 2015.g. prva nagovarala Kinu da pomogne riješiti krizu 
ratova i emigracije na Srednjem Istoku i Sjevernoj Africi, dovođenjem Pojasa i puta 
u to područje. Baš Schillerov Institut je otpočeo širiti Klasičnu glazbu i kulturu kao 
temelj dijaloga civilizacija u svrhu ukopa britanske geopolitike jednom zauvijek. 

Sad je pred nama za manje od dva tjedna početak sastanka G20 7.-8. srpnja u 
Njemačkoj, koji će biti mjesto povijesnih samita među ostalima Trumpa, Xi-ja, 
Putina, Abe-a i drugih. Bez obzira na ishod tih sastanaka, Helga Zepp-LaRouche je 
naglasila danas, planet se sada okreće prema prevladavajućoj dinamici Inicijative 
pojasa i puta. Njen uspješan ishod ovisi, kao i od samog njenog početka, o 
jedincatom strateškom, konceptualnom doprinosu LaRouche-evog pokreta, ključnog 
sastojka donošenja političkih odluka. Upravo naša je posebna odgovornost, izjavila 
je Helga Zepp-Larouche, koristiti naše organizacijske napore u unošenje ljepote u 
političku debatu. 

Sad je vrijeme, kao što je Lyndonu LaRouche-u više desetaka godina bilo drago 
spominjati, uživati u pravoj zabavi. 

26. lipanj 2017. 


